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Μεσογ ε ίων  4 3 2  

1 5 3 4 2  Αγ ία  Παρασκ ευή  
Τηλ .  + 3 2 1 0  6 0 6 6 2 6 6  
F a x   + 3 2 1 0  6 0 6 6 2 6 5  

w w w . p a s ιm i t e . g r  
e m a i l :  p a s i m i t e @ e r t . g r   

4 3 2  M e s o g e i o n  A v e .  
1 5 3 4 2  A g i a  P a r a s k e v i  
T e l . :  + 3 2 1 0  6 0 6 6 2 6 6  
F a x :  + 3 2 1 0  6 0 6 6 2 6 5  
w w w . p a s ιm i t e . g r  
e m a i l :  p a s i m i t e @ e r t . g r  

E N G I N E E R S  A N D  T E C H N I C I A N S  A S S O C I A T I O N  O F  E R T  
 

                    

Αγία Παρασκευή 26 Σεπτεμβρίου 2012 
 

Προς τους Συναδέλφους μέλη του Συλλόγου: 
 

 
ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΓΙΑ Δ.Σ. ΣΥΛΛΟΓΟΥ 18/9/2012 

 
Στην έναρξη του πρόσφατου ΔΣ του Συλλόγου μας παραβρέθηκε και ο Άρης ο Κοντιζάς, ο 

οποίος μας ενημέρωσε για την τελευταία του συμμετοχή στο ΔΣ ΕΡΤ, ως Εκπρόσωπος Εργαζομένων. 
 
Τα θέματα που συζητήθηκαν ήσαν τα ακόλουθα: 
 
 Γενική Ενημέρωση (Ολυμπιακοί Αγώνες, Εκτός Έδρας Μετακινήσεις, Συνέδριο 

ΠΟΣΠΕΡΤ, εκλογές Εκπροσώπου Εργαζομένων, κ.λπ.) 

Στο θέμα των Ο.Α. ήταν πολύ σημαντική και καθοριστική η παρέμβαση του Συλλόγου μας στις 
12/7/12, στον Υπουργό Επικρατείας και στον Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ και Κυβερνητικό 
Εκπρόσωπο, για την αναχώρηση της πολυμελούς αποστολής της ΕΡΤ στο Λονδίνο.  

 

Στο θέμα του Εκτός Έδρας γίνονται συναντήσεις και έχει γίνει και κοινό υπόμνημα των 
πρωτοβάθμιων σωματείων (Οδηγών Αυτοκινήτων, Σκηνοθετών & Διευθυντών Παραγωγής, 
Εικονοληπτών Τηλεόρασης, Παραγωγής Τεχνικού & Καλλιτεχνικού Προσωπικού) για την επίλυση 
προβλημάτων που έχουν προκύψει. Δυστυχώς με την εφαρμογή των νόμων 3833/2010, 3943/2011 και 
2685/1999 προκλήθηκαν σημαντικά προβλήματα τόσο στην εξυπηρέτηση των πραγματικών αναγκών 
της εταιρίας όσο και στο γεγονός ότι τα προβλεπόμενα ποσά δεν έχουν αναπροσαρμοσθεί για το 
σύνολο του προσωπικού που το αφορά, με αποτέλεσμα να παραμένει σε εκκρεμότητα το θέμα των 
συναδέλφων που είναι ΔΕ ή ΥΕ. Συνεχίζουμε τις προσπάθειες παρά το δυσμενές κλίμα. 

 

Στο θέμα ΠΟΣΠΕΡΤ, θα γίνουν εκλογές το επόμενο διάστημα, τις οποίες θα καθορίσει η 
ΠΟΣΠΕΡΤ για το Τοπικό Παράρτημα Θεσσαλονίκης για την ΕΡΤ3. 

 

Στο θέμα του μισθολογίου δεν έχουμε κάτι τελικό. Τα πάντα βρίσκονται στο τραπέζι. 
Αναμένουμε εξελίξεις μετά τις 18 Οκτώβρη. 

 

Στο θέμα των εκλογών Εκπροσώπου Εργαζομένων θα γίνουν εκλογές το επόμενο διάστημα, και 
θα είναι υποψηφία για Εκπρόσωπος Εργαζομένων, η Πρόεδρος Μηλιά Κοτσιώνη. 

 
 
 Απαξίωση εγκαταστάσεων και εξοπλισμού παραγωγής ΕΡΤ 

Είναι ένα θέμα που μας απασχολεί έντονα και ως εργαζόμενους και ως Σύλλογο.  Ήδη έχουν 
γίνει παρεμβάσεις και συλλέγονται στοιχεία σχετικά.. Η Δημόσια Ραδιοτηλεόραση της Ελλάδας 
πρέπει να διατηρήσει το κύρος και την αξιοπιστία της. Το θέμα συζητήθηκε διεξοδικά από τα μέλη του 
ΔΣ μας με στόχο την καλύτερη δυνατή αξιοποίηση εγκαταστάσεων, εξοπλισμού και εργαζομένων. 
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 Συναντήσεις και ορισμός θεμάτων με τη διοίκηση ΕΡΤ 

Ο Σύλλογος πρόκειται να έχει κύκλο συναντήσεων με τη διοικητική αλυσίδα της ΕΡΤ και όχι 
μόνο. Είναι σε εξέλιξη ατζέντα θεμάτων και προτάσεων που αφορούν την ΕΡΤ και τα μέλη μας. Αν 
θέλετε μπορείτε να επικοινωνήσετε μαζί μας για να συμπεριληφθούν και θέματα για τα οποία 
ενδεχομένως δεν έχουμε ενημερωθεί. 

 
 
 Υγιεινή και Ασφάλεια της Εργασίας 

Μετά τις παρεμβάσεις και τις ενέργειες του Συλλόγου μας την άνοιξη και σε συνεργασία με τον 
Συντονιστή Τεχνικών Ασφαλείας και τη Διεύθυνση Δομικών & Ηλεκτρομηχανολογικών Έργων, 
δρομολογήθηκαν εργασίες  που αφορούν στη διαμόρφωση του περιβάλλοντα χώρου της ψηφιακής. 
Είναι σε εκκρεμότητα κάποια άλλα θέματα. 

Επίσης, σε συνεργασία με τον Συντονιστή Τεχνικών Ασφαλείας ορίστηκαν Τεχνικοί Ασφαλείας 
στις εγκαταστάσεις ΕΡΤ όπου υπήρχαν κενά λόγω μετακινήσεων ή συνταξιοδοτήσεων συναδέλφων. 
Θα ακολουθήσει εκπαιδευτικό πρόγραμμα σχετικό για τους παραπάνω σ/φ. 

Έγινε επικοινωνία με την Επιτροπή Ατομικής Ενέργειας. Επίσης είναι σε αναμονή το αίτημα 
που έχουμε αποστείλει στο EΛΙΝΥΑ.  

Αν υπάρχουν θέματα που χρήζουν αντιμετώπισης παρακαλούμε να επικοινωνείτε  με το 
Σύλλογο.  

Εδώ χρειάζεται να αναφερθεί ότι  η ΠΟΣΠΕΡΤ εδώ και ένα χρόνο, θα έκανε εκλογές για την 
Επιτροπή Υγιεινής & Ασφάλειας των Εργαζομένων, η οποία έχει θεσμικό ρόλο και προβλέπεται από 
το νόμο. Είναι ένα πάγιο αίτημα του Συλλόγου εδώ και περίπου 10 χρόνια, το οποίο ακόμη δεν έχει 
δρομολογηθεί.  

 
 
 Εκπαίδευση 

Έχουν ξεκινήσει τα εκπαιδευτικά προγράμματα Final Cut και CCNA. Θα ακολουθήσουν και 
επόμενοι κύκλοι. Είναι σε εξέλιξη και άλλα προγράμματα για να ¨βγουν στον αέρα¨ . Ελπίζουμε ως 
Σύλλογος να μη σταματήσει αυτό, καθώς είναι αποτέλεσμα μιας  επί σειρά ετών προσπάθειας.. Αν 
υπάρχουν προτάσεις για άλλα προγράμματα, σας παρακαλούμε να ενημερώσετε το Σύλλογο για να 
εισηγηθεί αναλόγως στη διοίκηση της ΕΡΤ. 

 
 Θέματα Μελών 

Έγινε ενημέρωση για καταγγελίες (έγγραφες και προφορικές) συναδέλφων μελών που είχαμε 
και αφορούσαν τα εκτός έδρας, την αλόγιστη χρήση του youtube, την πρόθεση λειτουργίας μονομελών 
συνεργείων, τον  προβληματισμό για την μη χρήση εξοπλισμού της ΕΡΤ, καθώς επίσης και για την 
επιβάρυνση των συναδέλφων της ροής με αντικείμενο άλλων ειδικοτήτων λόγω μη σωστής και άρτιας 
στελέχωσης. Για όλα αυτά τα θέματα - τα οποία διερευνώνται για να είναι τεκμηριωμένη η στάση και 
θέση του Συλλόγου- έγιναν ήδη άμεσα παρεμβάσεις στην διοικητική αλυσίδα της ΕΡΤ, οι οποίες 
έφεραν αποτέλεσμα . 

 
 
 Ορισμός προγράμματος τακτικών συνεδριάσεων του Δ.Σ. 

Συμφωνήθηκε ομόφωνα η τακτική συνεδρίαση του ΔΣ μας να είναι κάθε 2η  Δευτέρα έκαστου 
μήνα στις 14:00.  

Το επόμενο προγραμματισμένο ΔΣ του Συλλόγου είναι για τη Δευτέρα 8 Οκτωβρίου 2012. 
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Συνάδελφοι, 
η γνώμη σας για ότι απασχολεί την ΕΡΤ και τον κλάδο μας είναι πολύτιμη και είναι σημαντικό 

να μας  την κοινοποιείτε. Διευκρινίζουμε ότι οι συνεδριάσεις του Δ.Σ. είναι ανοιχτές σε όλα τα μέλη 
του Συλλόγου μας  για ερωτήσεις, προτάσεις και ενστάσεις. Οποιοσδήποτε συνάδελφος επιθυμεί (να 
διατυπώνει τις ερωτήσεις ενστάσεις και απορίες του), μπορεί να απευθύνεται στο Δ.Σ. ή στη Γενική 
Συνέλευση του Συλλόγου μας. Οποιαδήποτε άλλη ενέργεια που παραβλέπει τα παραπάνω, ενέχει 
άλλες σκοπιμότητες που δε συνάδουν με την προσπάθειά μας για ενότητα και μαζικότητα που 
απαιτούν οι καιροί.  

 
 

Με εκτίμηση,  
Για το Δ.Σ. 

 
Η Πρόεδρος 

 
 

Μηλιά Κοτσιώνη 

Ο Γενικός Γραμματέας 
 
 

Κωνσταντίνος Μαντάς 
 


